
Beste	Guido,	beste	Thérèse,	beste	vrienden	en	vriendinnen	van	Rotary,	beste	
genodigden.	

Er	werd	mij	gevraagd	om	naar	gewoonte	en	traditie	bij	een	ambtswissel	voor	
jou	een	laudatio	te	schrijven.	Laatste	protocolaire	functie	voor	een	uittredende	
voorzitter	en	dus	heb	ik	dit	ook	gedaan,	maar	ik	heb	eerst	de	betekenis	van	het	
woord	laudatio	opgezocht	om	deze	taak	tot	een	goed	einde	te	brengen.	Een	
laudatio	komt	van	het	latijn	‘laudare’	,	zoals	wij	samen	bij	pater	Franssen	in	de	
vierde	Latijn	Wetenschappen	geleerd	hebben,		en	betekent	‘prijzen	en	loven’.	
Een	lofrede	die	wordt	uitgesproken	naar	aanleiding	van	iemands	bijzondere	
verdiensten	of	een	gelijkwaardig	feit	zoals	een	jubileum,	hier	dus	een	
bijzondere	verdienste:	één	jaar	voorzitterschap	van	een	buitengewone	club.	
Een	academische	promotie,	hier	is	het	de	promotie	oud-voorzitter	te	worden,	
wordt	altijd	besloten	met	een	laudatio	ter	ere	van	en	gericht	aan	de	succesvolle	
promovendus:	jij	dus.	Deze	laudatio	wordt	gewoonlijk	gehouden	door	de	
promotor:	hier	ik	uw	voorganger.	

	 Maar	laten	we	eerst	beginnen	met	uw	pre-voorzitterschapsperiode	bij	
Rotary,	7	jaar	terug	kwam	je	onder	impuls	van	Jacques	bij	ons	aansluiten.	Vrij	
snel	werd	je	voorzitter	van	de	commissie	DAG,	Dienst	aan	de	Gemeenschap,	
waar	je	een	nieuwe	impuls	aan	gaf	door	onder	andere	de	aanvragen	digitaal	te	
laten	indienen.	Elk	jaar	was	uw	powerpoint	presentatie	een	begeerd	moment	
binnen	de	club	met	een	mooi	overzicht	van	de	aanvragen,	de	toegekende	
projecten	en	uitgegeven	bedragen.	Alles	was	duidelijk	onder	controle	met	een	
anesthesistische	correctie	en	elke	operatie	was	tot	in	de	puntjes	uitgevoerd.	

	 Enkele	maanden	voor	je	voorzitterschap	werd	je	zwaar	getroffen,	als	één	
van	de	eersten	in	onze	onmiddellijke	nabijheid,	door	COVD	19.	Je	toestand	
verergerde	en	je	kwam	in	intensieve	zorgen.	Voor	ons	allen	was	dit	een	‘alert	
call’	dat	COVID	19	echt	bestond,	dat	men	voorzichtig	moest	zijn	en	best	alle	
nodige	voorzorgsmaatregelen	zou	opvolgen.	Binnen	het	comité	waren	wij	vrij	
ongerust	daar	jij	op	30	juni	de	fakkel	overnam	en	wij	absoluut	niet	wisten	
hoeveel	tijd	je	nodig	zou	hebben	om	te	recupereren.	Gelukkig	hebben	uw	sterk	
gestel	en	de	goede	zorgen	van	het	UZ	Gent	en	van	Thérèse,	die	ondertussen	
een	klein	ziekenhuis	uitbaatte	daar	Julie	ook	thuis	zat	met	een	gebroken	been,	
wonderen	verricht.	Dag	na	dag		was	je	gezondheid	beter	en	kon	het	comité	
plan	B,	C	en	D	opbergen.	Nogmaals	bedankt	om	toen	reeds	deze	
verantwoordelijkheid	op	te	nemen.	Wij	zijn	je	daar	zeer	erkentelijk	voor.		



	 En	toen	kwam	uw	voorzitterschap	:	Covid	liet	ons	iets	meer	toe	tijdens	de	
zomermaanden	en	we	konden	een	geslaagd	bezoek	brengen	aan	de	
Bourgooien	Ossemeersen	en	een	fietstocht	met	als	eindpunt	het	Kasteel	van	
Zwijnaarde.	Wij	hadden	dan	ook	de	maidenspeech	van	Cathérine,	Nele	en	Guy.	
Verschillende	organisaties	die	wij	steunen	via	de	commissie	DAG	kregen	de	
gelegenheid	hun	project	toe	te	lichten:	Ria	Santens	voor	Impore	,	Sea	the	
Plastic	door	Aline	en	Damien	alsook	The	Nile	research	centre	in	Rwanda	,	Mich	
Van	Staey,	de	echtgenote	van	Guy,	over	Afia	Shuleni	in	Bukavu,	Rotariër	Wim	
Leerman	over	Polio	Plus	en	Klara	Van	Geit	over	het	project	van	de	digitale	kloof	
in	Gent.	Je	zorgde	er	ook	voor	dat	het	groot	project	van	de	‘fietsvloten’	voor	de	
scholen	van	de	stad	Gent	tot	een	goed	einde	werd	gebracht.	Als	ex-voorzitter	
van	de	commissie	DAG	was	dit	voor	ons	duidelijk	dat	je	deze	verschillende	
problematieken	met	veel	aandacht	en	verve	in	uw	programma	zou	opnemen.	

Maar	half	november	sloeg	corona	weer	toe	en	werden	wij	weer	verplicht	om	
alles	digitaal	te	doen.	Pierre,	onze	chef	protocol,	werd	weer	genoodzaakt	om	
aan	verschillende	leden	te	vragen	hun	micro	aan	of	uit	te	zetten	en	met	een	
ijzeren	discipline	één	voor	één	de	virtueel	aanwezige	leden	het	woord	te	geven.	
Dit	is	duidelijk	een	minder	aangename	manier	van	vergaderen	maar	het	heeft	
ons	wel	toegelaten	om	deel	te	nemen	aan	verre	vergaderingen:	met	Utrecht	
West	over	de	pandemieën	door	de	eeuwen	heen,	met	Lille	en	Laval	en	Lille	
over	‘La	littérature	sud-africaine’	met	als	spreker	Georges	Lory	en	de	viering	
van	100	jaar	Margate	bij	te	wonen.	

Dat	door	Corona	ons	programma	en	onze	planning	danig	in	de	war	werden	
gestuurd	hoef	ik	aan	niemand	te	vertellen:	aanpassingen,	verschuivingen,		
annulaties,	alles	werd	toegepast	om	toch	naar	een	degelijk	programma	te	
komen.	Bedankt	Guido	voor	uw	creativiteit	om	alles	tot	een	goed	einde	te	
brengen.	Want	bij	Rotary	Gent	zijn	er	must	mijlpalen	‘les	incontournables’		die	
men	niet	uit	de	weg	kan	denken.		

VOG,	Voedselondersteuning	Gent,		is	daar	eentje	van	en	naast	de	steun	via	
DAG	werden	de	‘Wijnse	Feesten’	tweemaal	‘virtueel’	met	succes	georganiseerd	
en	kwam	Koen	Decoodt	ons	uitgebreid	over	VOG	praten.	Onze	club	heeft	ook	
een	record	gebroken	door	2253	wijncheques	te	verkopen	en	dit	onder	impuls	
van	Pierre	Perne.	Deze	week	werd	de	nieuwe	keuken	in	de	Parnassuskerk	
plechtig	ingehuldigd:	een	project	dat	door	alle	Gentse	Rotary	en	Rotaract	clubs	
en	een	District	Grant	samen	met	Vog	werd	gesponsord.	



De	ROSA	werd	eveneens	uitgereikt.	Hier	ook,	Guido,		heb	jij	er	een	erezaak	van	
gemaakt	met	het	terecht	argument	dat	men	in	deze	moeilijke	coronatijden	juist	
deze	projecten	moet	blijven	steunen	die	een	echte	meerwaarde	betekenen	
voor	onze	maatschappij.	Wij	mogen	fier	zijn	dat	jij	samen	met	Rotary	Gent	deze	
Award	2021	hebt	overhandigd	aan	professor	Mieke	Uytendaele	en	professor	
Liesbeth	Jacxsens	voor	hun	werk	over	‘Veilige	en	kwalitatieve	voedseldonaties’.	
Dit	werd	ons	ook	mogelijk	gemaakt	dankzij	onze	nieuwe	sponsor	Candriam,	de	
vermogensbank	van	Belfius,	aangebracht	door	onze	inkomende	voorzitter	
Didier.	Met	de	toekenning	van	deze	ROSA	worden	de	banden	met	de	Gentse	
Universiteit	nog	verder	versterkt,	wat	onze	club	zeker	ten	goede	zal	komen.	

Guido	heeft	via	zijn	verschillende	relaties	ook	gezorgd	voor	hoogstaande	
sprekers,	spijtig	genoeg	meestal	via	zoom-vergaderingen,		maar	de	
onderwerpen	waren	heel	interessant.	ik	denk	aan	Professor	Monbaliu	over	
transplantatie,	Professor	Sara	Willems,	onze	eerste	Rosa	laureate,		en	dokter	
Isabelle	Leroux-	Roels	over	de	Covid	19,alle	drie	uit	de	medische	wereld.	Ook	
twee	voordrachten	met	een	economische	insteek:	professor	Stijn	Baert	onze	
tweede	ROSA	laureaat	en	Claire	Tillekaerts	van	Flanders	Investment	Trade,	
sociaal	maatschappelijk	hadden	wij	dan	professor	Bea	Cantillion	over	armoede	
in	Vlaanderen	en	cultureel	uiteindelijk	professor	Pierre	Schoentjes	over	
‘littérature	et	écologie’	en	een	bezoek	aan	de	Herbert	Foundation.	

Naast	al	deze	mooie	voordrachten	was	het	ook	de	taak	van	Guido	om	er	voor	
te	zorgen,	samen	met	de	verschillende	commissies,		dat	onze	club	al	zijn	Rotary	
verplichtingen	correct	nakwam:	bezoek	van	de	gouverneur,		certificatie	voor	
jeugd	en	Rotary	Foundation	en	de	districtconferentie.		

Dit	uitgebreid	programma	werd	dan	ook	overgoten	met	een	klein	sausje	
amusement	en	ontspanning:	een	virtuele	wijnproeverij	en	een	online	
kookavond	onder	het	toeziend	oog	van	meester	chef	kok	Pierre.	

Beste	Guido,	beste	Thérèse,		bedankt	voor	dit	zeer	uitgebreid	programma	dat	
jullie	met	de	nodige	creativiteit	hebben	uitgewerkt	in	deze	zeer	speciale	tijden.	
Hoe	moeilijk	het	ook	dit	jaar	was,	steeds	hebben	wij	een	verbondenheid	binnen	
de	club	gevoeld	en	dat	is	juist	zo	belangrijk,	ik	zou	durven	zeggen	essentieel.	
Waarschijnlijk	had	jij	Guido	je	voorzitterschap	anders	voorgesteld	maar	je	hebt	
het	zeker	tot	een	goed	einde	gebracht	waarvoor	mijn	dank	in	naam	van	heel	de	
club.		

9	juli	2021	-	Henri	de	Hemptinne,	past-president	RC	Gent	19-20		


